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tisdagen 9/12 den 2014 

 
Tid:  1900 
Plats:    
Närvarande: Kenth Grossman – ordförande ;Joakim Vallejo vice ordförande; 

Stefan Ljungar – kassör; Erik Holm –  sekreterare; Mikael Alesch 
suppleant 
  

1. Mötets öppnande och godkännande av dagordningen 
Ordförande förklarade mötet öppnat och dagordningen godkändes. 
 

2. Justering av föregående mötesprotokoll 
 

3. Undercentralen 
Inget att rapportera 
 

4. Samverkan mot brott 
 

5. Ekonomi 
- Värmekostnad  per november månad ligger 7 % bättre än budget  ( 73700 kr) 
 

6. Skrivelser 
Skrivelse om varför fiber är installerat o klart först i juni 2015. Samfällighets- 
medlemmen fått svar med bla hänvisning till att vi har gällande avtal med Comhem. 
 

7. Aktivitetslista 
 

8. Nyinflyttade medlemmar 
 
 



 
 

9. Övriga frågor 
- Ev frågor kring nya pakeringsavtalet (som skickades med förra protolollet) kan 
mejlas till Joakim Vallejo som lättast nås via styrelsen@ljungheden.se  
 
- Årstämman börjar närma sig . Viktiga datum 
13/1 styrelsemöte med budgetgenomgång 
6/2 sista datum för motioner 
10/2 styrelsemöte genomgång inför årstämma 
17/2 kallelse till stämma delas ut  
4/3 preliminärt datum för årsmöte 
 

10. Nästa möte 
13/1 i styrelselokalen kl 19 
 

11. Avslutning 
Ordföranden avslutade mötet.  
 
 
 
Vid protokollet 
 
 
………………………………. 
Erik Holm 
 
 
 
 
Justeras    Justeras 
 
 
 ……………………………..  ……………………………... 
 Kenth Grossman   Stefan Ljungar 
 
 
 
Protokollet är undertecknat av ovanstående. Original finns för påseende hos 
styrelsen.  


